

سياسة الجودة

QP-QMS-01

تم إنشاء شركة النيل للمواد العازلة "بيتونيل" في عام 2000 كشركة مساهمة مصرية تحت قانون الاستثمار رقم 8.

تخصصت بيتونيل في تصنيع المواد العازلة و المنتجات بجودة عالية.

تلتزم بيتونيل و تشجع العاملين بها على تنفيذ هذه السياسة و ذلك من خلال التأكيد على تحقيق الأهداف التالية:

- فهم متطلبات العملاء بوضوح و القيام بتوفير المنتجات التي تفي احتياجاتهم و توقعاتهم.
- الالتزام بالمواصفات العالمية للأيزو 9001: 2015 لتأكيد نظام الجودة.
- التحسين المستمر في كل مجالات العمل و الأداء لنظام الجودة.
- التدريب المستمر، و تطوير الموارد البشرية على كافة المستويات لتحسين مهاراتهم و الحصول على دراية كاملة لمتطلبات نظام الجودة.
- توفير منتجات تنافس الأسواق المحلية و العالمية.
- المحافظة و التحسين المستمر بنظام إدارة الجودة ليتوافق مع متطلبات الأيزو 9001: 2015.
- الالتزام بالقوانين و التشريعات التي تتبعها الشركة
- استيفاء احتياجات و توقعات الأطراف ذات المصلحة المشتركة مع الشركة و الإدارة الفعالة للمخاطر و الفرص ذات الصلة
- التعريف و التحكم في المؤثرات الداخلية و الخارجية المؤثرة على العمل
- تم الإعلان عن هذه السياسة بوضوح، و حيث تم توصيلها لكل العاملين أيضا اتاحتها للجهات ذات المصلحة المشتركة و يتم مراجعتها سنويا.
- كتيب الجودة QM-QMS-01 هو المرجع الرئيسي لتطبيق هذه السياسة.

المهندس/ هشام البنهاوي

رئيس مجلس الإدارة

QUALITY POLICY **QP-QMS-01**

BituNil was established in 2000 as a S.A.E. under Investment law no.8,
BituNil is specialized in manufacturing waterproofing materials with high quality products.
BituNil commits and empowers its employees to implement this policy by ensuring the below-mentioned objectives are achieved:

- ✚ Clearly understand customers' needs and provide products that meet their needs and expectation.
- ✚ Comply with the international standards ISO 9001:2015 to ensure the management system quality.
- ✚ Continual improvement in all aspects of work and performance of the quality system.
- ✚ Continuous training, developing of our human resources at all levels to improve their skills and get a complete awareness of the quality system requirements.
- ✚ Provide competitive products for national and international markets.
- ✚ Maintain and continually improve quality management system to conform with the requirements of ISO 9001:2015.
- ✚ Commit to the applicable requirements
- ✚ Fulfill the interested parties needs and expectations and manage the related risks and opportunities

Define and control the internal and external issues related to business This policy is clearly declared, communicated to all employees and available to all interested parties and annually reviewed.

Quality manual QM- QMS- 01 is the main reference to apply this policy

Hesham El Bahawi

Chairman & Managing Director